

脑电图帽盘状电极帽Elastic EEG Caps – For Cup Electrodes

产品名称	脑电图帽盘状电极帽Elastic EEG Caps – For Cup Electrodes
公司名称	青岛柏恩鸿泰电子科技有限公司
价格	500.00/个
规格参数	
公司地址	山东省青岛市黄岛区渭河路917#乙2层
联系电话	0532-86959323 18562862572

产品详情

1.盘状电极脑电帽-适合长程检测。

(1) .盘状电极弹力网帽搭配盘状电极，配合导电膏磨砂膏使用，用于脑电图长程检测，脑电监护及多导睡眠监测。

(2) .定于基于10-5、10-10、10-20系统，定位准确，无需重复繁琐的定位操作。

(3) .盘状电极固定在电极固定帽上，长久不易移位。拆戴方便，无需二次安装、拆卸，方便佩戴清洗。

(4) .材质为弹性硅胶，佩戴柔软舒适，医用软硅胶减轻长时间使用时的盘状电极压痛感。

*Elastic cap is an innovation of TENOCOM. The EEG cap helps you to reduce 20 EEG electrodes set-up time from 45 minutes to 5 minutes very easily.

*The design of the cap is based on Ergonomics and Computer 3D aided modeling technology. The cap is comfortable for patients to wear, for the design is based on head features.

*It suits for people of all age.

*The raw material of the cap is medical grade elastic silicone which can reduce the pressure pain. It suits for long-term monitoring, especially for ICU service.

*It is used for EEG and PSG study.

*It is unnecessary to measure the electrode position, for the cap is based on 10-5, 10-10 and 10-20 international position system.

*Each model corresponds to a color, easy to distinguish, more friendly